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Memory PICtail™ Plus and PIM Modules
Overview
The Memory PICtail™ Plus and PIM modules are a series of boards designed 
around Microchip Serial EEPROM devices. The boards are designed to interface 
with the PICtail Plus connector as well as the MPLAB® Memory Starter Kit and the 
PICkit™ 2.

Key Features of the Board
• Follows the published recommended usage for each bus, including 

decoupling capacitors, pull-up/down resistors
• PICtail Plus connector and PICkit 2 connector

• Test points for oscilloscope connections for firmware debugging. (I2C™ and 
UNI/O® only)

• High density, wide voltage range devices mounted to the board

Getting Started
The memory PIM modules allow you to get started right out of the box. By using 
one of the PIM modules with either the MPLAB Memory Starter Kit or the PICkit 2, 
you can read and write the Serial EEPROM directly. Many of the application notes 
written for the PIC® microcontroller families will work directly with the correspond-
ing PIM module, by installing the PIM into the PICtail Plus connector on the 
Explorer 16 Board. The following devices are mounted on the boards.

• 11AA160 – UNI/O®

• 24AA512 – I2C™
• 25AA512 – SPI
• 93AA86B – Microwire
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Memory PICtail™ Plus and PIM Modules
Board Configurations
The four boards that make up the kit are shown below:

Signal Interface
The table below lists the pinouts for the connectors for each of the boards.

Other
More information can be found visiting the Microchip web site at http://www.microchip.com/memory

Table of Pins

SIGNAL

PICtail™ Plus Connector PICkit™ 2 Header

UNI/O® I2C™ SPI MW UNI/O® I2C™ SPI MW

VCC 21+22 21+22 21+22 21+22 2 2 2 2

VSS 9+10 9+10 9+10 9+10 3 3 3 3

SCIO 8 — — — 6 — — —

SDA — 8 — — — 6 — —

SCL — 6 — — — 5 — —

CS — — 2 2 — — 1 1

MISO — — 5 5 — — 4 4

MOSI — — 7 7 — — 6 6

SCK — — 3 3 — — 5 5
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
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